
Občinska konferenca
SZDL in občinski
sindikalni svet
na skupni seji

Na skupni seji OK SZDL in OS ZSS so delegati ocenili
celotne dosedanje priprave na volitve in se dogovorili
tudi za nadaljnje intenzivno delo v času poteka temeljnih
kandidacijskih konferenc. prve in druge občinske kandi-
dacijske konference in o oslalih vsebinskih in organiza-
cijskih opravilih. ki nas čakajo do volitev v mesecu
marcu.

•>Za delovanje delegatskega sistema v občini v prelt-
klih dveh mandatnih obdobjih lahko rečemo. da je dopri-
nesel k nadaljnjemu razvoju naše občine. le da je ta
razvoj prepočasen v odnosu z drugimi Ijubljanskimi obči-
nami«. je v uvodnih besedah poudaril predsednik OK
SZDL Peter Vrhunc in nadaljeval: »§e vedno pa delegat-
ski sistem ni dovolj ustvarjalen, da bi preko sislema od
temeljnih delegacij v OZD in KS preko občine in mesta
deloval bolj povezano in lako bolj celovito obvladoval
pogoje življenja in dela ter razpolaganja s sredslvi druž-
bene reprodukcije.«

Delegati so na omenjeni seji. na kaleri so med drugim
obravnavali in sprejeli tudi poročilo u poteku poliiične
akcivnosli v pripravah na volitve, upozorili tudi na neka-
tere vidne pomanjkljivosli in probteme. Beseda je nane-
sla na prohlem majhnega števila evidentiranih mladih in
žensk. Le-te je namreč v samih krajevnih skupnoslih
premalo čutiti. V letu 1978 je bilo naprimer med vsemi
evidentiranimi kar 2(todstotkov mladih, letosje taodsto-
tek manjsi, le 15 odstolkov jih je. Mladi. ki so bili ludi na
tej seji. so zatrdili, da ne gre obtoževati l& njihovo
premajhno aktivnost. ampak ludi dejstvo, da v O Z D in v
KS v koordinacijske odbore za pnprave na volin ; mlade
niso vključevali. Spričo lega dejstva. so sklcnili na seji.
bomo morali vsaj v kandidacijskem postupku vcč mes(
namenili mladim. pa tudi ženskam.

Delegali so tudi opozorili na pojav. ko se evidentirani
že sedaj otepajo dolžnosti. ki naj bi jih sprejeli. za kar da
so kriva predvsem pota delegatskega odločanja. saj imajo
dciegati zelo slabe pogoje dela. prebijati se morajo skozi
gore materiala, ki jim je večkrat tudi nerazumljiv.

Pa še to: delegati so opozorili. da mora bili javna
razprava temeljita. z možnostjo pripomb in predlogov.
khtik. kandidacijske konference pa ne smejo izzveneti
kot formalnost.

Na omenjeni seji so obravnavali in tudi sprejeli poslov-
nika za prvo in za drugo sejo občinske kandidacijske
konference. Prva seja bo med 15. in 22. februarjem


